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dot. odpowiedzi na interpelację w sprawie linii autobusowej 265 
 

Odpowiadając na interpelację, którą w dniu 5 września 2024 r. złożyli Panowie Radni 
Krzysztof Rąkowski i Marcin Krebs w sprawie rozwiązania problemu przepełnień autobusów 
realizujących poranne kursy linii 265, zapewniam, że zarówno Wydział Infrastruktury Technicznej i 
Komunikacji, jak i MZK Pabianice Sp. z o.o. monitorują zapełnienie autobusów pabianickiej 
komunikacji miejskiej i podejmowane są niezbędne działania. 

W dniu 27 sierpnia 2()24 r. Wydział Infrastruktury Technicznej i Komunikacji polecił spółce 
MZK obsługę kursu linii 265 0 godz. 7:10 z Dłutowa w pierwszych dniach września autobusem 
wyposażonym w bramki zliczające. Na podstawie zebranych danych z bramek zliczających oraz 
monitoringu, niezwłocznie podjęto decyzję o konieczności zadysponowania dodatkowego 
autobusu. Poranny kurs jest bisowany na fragmencie trasy od Pawlikowic do ul. św. Jana począwszy 
od 5 września. Problem był więc rozwiązany zanim jeszcze Panowie Radni zdążyli złożyć 
interpelację. 

Pragnę podkreślić, że podejmowane działania z zakresu zarządzania publicznym 
transportem zbiorowym sprawiają, że — pomimo negatywnych tendencji demograficznych — 
liczba pasażerów pabianickiej komunikacji miejskiej wzrasta. W 2023 roku przewieziono 0 9% 
pasażerów więcej niż w roku 2022 (uwzględniając tylko przejazdy odpłatne), a w pierwszych 
siedmiu miesiącach 2024 roku odnotowano dalszy wzrost rok do roku (+4%). W godzinach 
szczytów przewozowych wszystkie pojazdy wykorzystane są dobrze lub bardzo dobrze. 
Zapewniam, że — tam, gdzie jest to konieczne  służby miejskie reagują odpowiednio na zwiększony 
popyt. Dotyczy to nie tylko linii 265. Przykładowo, w lutym br., zwiększona została poranna liczba 
kursów na linii 7 w związku z obserwowanym znacznym zapełnieniem autobusów linii 2 na odcinku 
os. Bugaj — centrum. 
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